
ΑΒΕΡΩΦ ΝΕΟΦΥΤΟΥ:
«Ρίχνουμε σταδιακά τη
Διζωνική, Δικοινοτική
Ομοσπονδία στον
κάλαθο των αχρήστων».

Αν είναι της ανακύκλωσης, τότε εξηγούνται όλα. 
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ΛΕΟΝΤΙΟΣ ΙΕΡΟΔΙΑΚΟΝΟΥ:
«Στην ελληνοκυπριακή
πλευρά και πριν και μετά
την εισβολή, ο
πατριωτισμός αντί να
υπολογίζεται με
υπευθυνότητα,
βαθμολογείται με εύηχα
και ακραία συνθήματα».

Με την οκά, να πεις.

ΝΙΚΟΣ ΚΟΤΖΙΑΣ: «Η
Ελλάδα, η Κύπρος και η
Αίγυπτος είναι χώρες που
εργάζονται και
συνεργάζονται
αποτελώντας
κυματοθραύστη έναντι της
ογκούμενης αστάθειας».

Αν κόψει και το επερχόμενο τσουνάμι ο
κυματοθραύστης θα τον παραδεχτούμε. 

ΠΑΡΑΠΟΛΙΤΙΚΑ

Τ ώρα  που φτάσαμε στο «τέλος επο-
χής» στο κυπριακό, σύμφωνα με τον
διαπραγματευτή μας κ. Ανδρέα

Μαυρογιάννη, κάποιοι μας προτείνουν μιαν
άλλη λύση, την εξελικτική. Ο Πόλυς Πολυ-
βίου, μέλος της διαπραγματευτικής μας
ομάδας, με ένα κείμενό του με τον τίτλο
«Το κυπριακό πρόβλημα – μια άλλη προ-
σέγγιση», που απέστειλε σε πολλούς «επί
απολύτου εμπιστευτικής βάσης» υποστηρί-
ζει τα εξής που είναι και η ουσία, του πλα-
δαρού κατά τα άλλα υπομνήματός του:
«Αντί η διευθέτηση ΔΔΟ (Διζωνική Δικοι-
νοτική Ομοσπονδία), που θα συμφωνηθεί,
να εφαρμοστεί ολοκληρωμένη αμέσως, εγώ

προτιμώ αυτή η
διευθέτηση να
εφαρμοστεί στα-
διακά σε βάθος
χρόνου, στη
βάση ενός πάρε
– δώσε με τους

Τούρκους». Γιατί ο κ. Πολυβίου «προτιμά»
τη σταδιακή εφαρμογή «σε βάθος χρόνου»,
την εφαρμογή μιας δθευθέτησης, μιας λύ-
σης, δεν κατάλαβα διαβάζοντας το κείμενό
του που απέστειλε και σε μένα «επί απολύ-
του εμπιστευτικής βάσης». Ένας άλλος
θιασώτης της «εξελικτικής» λύσης είναι ο
Χρίστος Γιάγκου, του Πανεπιστημίου
Rudgers (ΗΠΑ), ο οποίος σε άρθρο του που
δημοσιεύθηκε την περασμένη βδομάδα,
αναφέρεται στην πρόταση του κ. Πόλυ Πο-
λυβίου για να διευκρινίσει ότι η δική του
πρόταση για εξελικτική λύση ε
ε��������ακοίναι καλύτερη. «Ευθύς
εξαρχής σημειώνω ότι η δική μου πρόταση
περί σταδιακής ή εξελικτικής λύσης του κυ-
πριακού, η οποία ειρήσθω εν παρόδω έχει
παρουσιαστεί και αναπτυχθεί δημόσια εδώ
και 13 περίπου χρόνια, έχει ως ξεκάθαρο
στόχο να διευκολύνει την παρούσα προ-
σπάθεια επίλυσης του κυπριακού προβλή-
ματος», αναφέρει ο κ. Γιάγκου. Πρόκειται
κατά τη γνώμη μου και στις δύο περιπτώ-
σεις για εξυπνάδες και με τις εξυπνάδες
δεν μπορεί να λυθεί το κυπριακό. Για τη
λύση του κυπριακού υπάρχουν ψηφίσματα
των Ηνωμένων Εθνών, υπάρχουν σχέδια
των Ηνωμένων Εθνών, υπάρχουν οι συμφω-
νίες κορυφής και μια διαδικασία πολλών
ετών και πουθενά δεν εγείρεται θέμα εξελι-
κτικής λύσης ή σταδιακής σε βάθος χρόνου
εφαρμογής της λύσης. Όλα αυτά τα χρόνια,
το πρόβλημα δεν ήταν αν η λύση θα ήταν
εξελικτική ή αν η εφαρμογή της θα ήταν
σταδιακή ούτε και ο λόγος που δεν καταλή-
ξαμε σε λύση ήταν διότι δεν επιλέξαμε την
εξελικτική λύση. Αλλά και τώρα αυτό που
παραμένει ως στόχος είναι η εξεύρεση μέσα
από τη διαδικασία των διαπραγματεύσεων
μιας συμφωνημένης λύσης και όχι αν η
λύση αυτή θα είναι «εξελικτική» ή η εφαρ-
μογή της θα είναι σταδιακή. 

Με εξυπνάδες δεν
λύεται το κυπριακό

Τα περί εξελικτικής
λύσης ή σταδιακής
εφαρμογής

Του ΑΛΕΚΟΥ 
ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΙΔΗ

ΤΑ ΥΠΕΡ 
ΚΑΙ 
ΤΑ ΚΑΤΑ

Δικηγόροι, συμβολαιογράφοι, λο-
γιστές και μεσίτες ακινήτων είναι
οι πρωταγωνιστές στη νομιμο-
ποίηση εσόδων από παράνομες
δραστηριότητες στην Ελλάδα
σύμφωνα με την   Έκθεση Εθνικής
Εκτίμησης Κινδύνου που πραγ-
ματοποιήθηκε στα πλαίσια έρευ-
νας για το ξέπλυμα βρώμικου
χρήματος στη στην Ελλάδα.
Στην Ελλάδα. Εμείς έτσι πράματα
δεν έχουμε. Πρώτα, πρώτα δεν
έχουμε συμβολαιογράφους. 

Με βενζινάδικο
Μας πήραν χαμπάρι είναι γεγονός
οι Τουρκοκύπριοι. Μόλις μαθεύ-
τηκαν τα νέα για το πιθανό άνοιγ-
μα του οδοφράγματος στη Δε-
ρύνεια, άρχισε στα κατεχόμενα
η συζήτηση για το τι μέλλει γε-
νέσθαι η περιοχή. Και τα πρώτα
μέτρα προβλέπουν: Α. Να δοθεί
άδεια για βενζινάδικο και Β. να
δοθεί άδεια για Mall. 
Αν ήμασταν σε άλλες εποχές  μία
ρουλέτα θα τη βρίσκαμε στημένη
κι έτοιμη για τα ωραία μας… 

Συμβολαιογράφοι

Νίκι Χέιλι
Εκεί που σφυρίξαμε τέλος συναγερμού από την
πιθανότητα μη ανανέωσης της θητείας της ΟΥΝ-
ΦΙΚΥΠ, επειδή ο αδελφός πρωθυπουργός Βενιαμίν
Νετανιάχου θα μεσολαβούσε στη φίλη του Νίκι
Χέιλι για να μας την ανανεώσει, τελικά μας ήλθε
από αλλού. Η κ. Χέιλι ανακοίνωσε ότι παραιτείται
από τη θέση της Μόνιμης Αντιπροσώπου των
ΗΠΑ στα Ηνωμένα Έθνη πριν από το τέλος του
χρόνου, ενώ η ανανέωση της ΟΥΝΦΙΚΥΠ θα γίνει,
αν θα γίνει, στο τέλος Ιανουαρίου, 2019. Χάσαμε
το μέσον μας την πιο κρίσιμη στιγμή. 
Και για ποιο λόγο αυτή η μεγάλη αναποδιά;
Επειδή, λέει, χρησιμοποίησε για μια μετακίνησή
της από μια αμερικανική πολιτεία σε άλλη, το
ιδιωτικό αεροπλάνο φίλου της. Τρίχες, δηλαδή,
και παραιτήθηκε για λόγους πολιτικής ευθιξίας.

Όχι πανικός
Ουδείς πανικός δικαιολογείται, όμως, όπως έλεγε
και ο αείμνηστος Σπύρος. Σύμφωνα με πληρο-
φορίες και εκτιμήσεις που μεταδίδει ο Αποστόλης
Ζουμπανιώτης από τη Νέα Υόρκη, στο διάστημα
μέχρι την αντικατάσταση της Χέιλι, στη θέση της
θα βρίσκεται ο άριστος γνώστης του κυπριακού
Τζόναθαν Κόεν και αυτό, λέει, «αποτελεί θετική
εξέλιξη εν όψει της διαδικασίας ανανέωσης της
θητείας της ΟΥΝΦΙΚΥΠ, στις αρχές του έτους».
Είμαστε σίγουροι πως αποτελεί θετική εξέλιξη
που ο κ. Κόεν είναι άριστος γνώστης του κυπρια-
κού; 

Αυτο-απαξιώνονται
Όταν οι καθηγητές απαξιώνουν τους καθηγητές.
Είναι πολύ δύσκολο έλεγαν να κάνουμε τα δια-

γωνίσματα και ποια θα είναι η ύλη και πότε θα
ενημερωθούν οι καθηγητές και πότε θα ενημε-
ρώσουν τους μαθητές και ούτω καθεξής.  Έθεσα
τις απορίες μου και τις αιτιάσεις αυτές  σε ένα
διευθυντή λυκείου που μόλις συνταξιοδοτήθηκε
και η απάντηση του με εντυπωσίασε: Δώσε μου
ένα σχολείο και σε 48 ώρες θα είναι όλα έτοιμα.

Τι είναι οι τετράμηνες εξετάσεις; Διαγωνίσματα
όπως αυτά που κάνουμε. Δίνεις στα παιδιά την
ύλη που η ομάδα των καθηγητών αποφασίζει,
ετοιμάζουν ένα διαγώνισμα και μια καλή μέρα
το κάνουν. Ποια είναι αυτή η φοβερή δυσκολία
που δεν επιτρέπει να κάνουμε διαγωνίσματα,
στο τέλος του τετραμήνου; 

»  Άγνοια
Είπε ο Αλέκος Μαρκίδης ότι «όσο
λιγότερες είναι οι εξουσίες του κεν-
τρικού κράτους, τόσο το καλύτερο
για τη λειτουργικότητά του». Και
επιβεβαιώνοντας την άγνοια που
κυριαρχεί (πάντα, παντού και σε
όλα) ο «Φιλελεύθερος» τον ειρω-
νεύεται: «Και από ποιο σημείο και
μετά γίνεται συνομοσπονδία;».
Από το σημείο της  καμιάς εξουσίας.
Στην συνομοσπονδία δεν υπάρχει
ένα κράτος ούτε και εξουσίες, αλλά
ένωση κρατών που έχουν κοινή ονο-
μασία, με όλες ανεξαιρέτως τις εξου-
σίες χωριστές. Δεν λειτούργησε
ποτέ η συνομοσπονδία και μια φορά
που επιχειρήθηκε, μεταξύ Αιγύπτου,
Λιβύης και Συρίας (1971) κατέρρευσε
ύστερα από δυο χρόνια. 

ΔΟΥΡΕΙΟΣ              ΤΥΠΟΣ
Μην ανησυχείς κύριε πρόεδρε,

δεν πρόκειται να ξεχάσεις ποτέ. Θα
κάνουμε κάτι σαν standing order ώστε

κάθε έξι μήνες να ενημερώνεις τον Τραμπ
ότι δεν πρέπει να φύγει η ΟΥΝΦΙΚΥΠ 

από την Κύπρο.
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